
Referat styremøte mandag 01 09 2014 kl 2000 hos styreleder 

Tilstede var ; Styreleder, Eva Skaar, Luisa Klaveness, Tom Jørgensen og Anne Gro Jaatog 

møtte for Magne Jaatog. 

  

1. Inkallingen godkjent. 

2. Følgende oppgaver ble fordelt :  

Sekretær med ansvar for vedlikehold av diverse registre : Eva Skaar  

Økonomiansvarlig m ansvar for regnskap : Magne Jaatog 

Luisa Klaveness fortsetter med vedtektsgjennomgang. I år er det særlig aktuelt hvem 

som kan bli medlem og de første paragrafene som er aktuelle.  

Tom Jørgensen har ansvaret for veiene og vedlikehold av disse. 

3. Referatet fra generalforsamlingen ble til dels omskrevet og kortet ned betydelig. 

4. Referatet er nå undertegnet og sendt til WEB ansvarlig for å legges ut på WEB-

sidene. 

5. Peter Kierulf sine henvendelser om at styret skulle sende ut hans betraktninger ble 

avvist. Men det arbeides med å få til en blogg for medlemmene på hjemmesidene.  

6. Hans forlangende om protokolltilførselen ” Hvem har stemme-rett?” ble avvist med 

at dette står i innkallingen (se referatet).  

7. Brokarene på Bjørnen er nå i ferd med å støpes og vil være ferdig i løpet av noen 

uker. Byggdykk har hatt problemer med stein som raser ned til stadighet. Dette har 

tatt betydelig mer tid enn forutsatt i anbudet og kan øke kostnadene noe. 

8. Foreløpig er ikke diskusjonen om veiene og Dyre-Moes restaurering av disse 

avsluttet. 

 

Oslo 24.9.2014 

 

Claus Danckert Krohn 

 

 


